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Besluitenlijst van de commissie Algemene Zaken d.d. 11 mei 2015. 

 

Aanwezig: 

de heer A.G.M. van de Wijdeven   plv. voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans   lid 

de heer M.J.T. van der Heijden   lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt   lid 

de heer B.M. Straatman   lid 

de heer J.H. Strijbosch   lid 

de heer B.H.M. Swinkels   lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier  

 

de heer F.H.G.M. Ronnes    burgemeester 

de heer A.J.L. Meulensteen    wethouder 

de heer F.P.A.C. van Zeeland    wethouder 

de heer N. Withagen   medewerker  

  

Afwezig: 

De heer J.P.H. Gruijters   voorzitter 

 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij meldt de afwezigheid van de 

heer J. Gruijters. 

 

2. Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt conform het concept vastgesteld.  

 

3. Spreekrecht 

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering 26 februari 2015 

De besluitenlijst wordt conform concept vastgesteld. 

 

Toezeggingenlijst:  

Mevrouw Van der Zanden meldt dat in de vorige commissievergadering is toegezegd dat de be-

sluitvorming over de vertegenwoordiger van Laarbeek in het Algemeen Bestuur van de MRE 

wordt toegelicht. Deze toezegging is niet in de lijst opgenomen.  

Burgemeester Ronnes geeft aan dat wethouder Van Zeeland als vertegenwoordiger namens 

Laarbeek is afgevaardigd in het Algemeen Bestuur van de MRE. Het besluit daartoe is impliciet 

genomen door het besluit van de raad in januari tot goedkeuring van de concept zienswijze ten 

aanzien van de nieuwe gemeenschappelijke regeling. 
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5. Ingekomen stukken en mededelingen 

Burgemeester Ronnes geeft een korte toelichting op zijn brief aan een aantal probleemjongeren.  

Hierin worden zij, samen met hun ouders, uitgenodigd voor een preventief traject dat door en-

kele betrokken organisaties (onder andere bureau Halt) wordt begeleid, om te voorkomen dat 

dat zij echt in de problemen geraken. 

 

6.  Aansluiting van de gemeente Gemert-Bakel bij de regionale bezwaarschriften-

commissie Werkplein, regio Helmond 

 

De commissie stemt in met het voorstel en adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te 

behandelen. 

 

7.  Bespreking uitkomsten van de Monte Carlo analyse grondexploitatie 

Mevrouw Van der Zanden geeft aan dat de analyse wel een aantal vragen oproept. Zij wil onder 

andere weten wat er wordt gedaan om de apparaatskosten terug te dringen. Verder vraagt zij of 

de analyse inderdaad wel betrekking heeft op het boekjaar 2014 omdat enkele relevante muta-

ties in de grondexploitatie niet zijn meegenomen. Het aanwenden van het fonds bovenwijkse 

voorzieningen als mogelijke dekking roept bij haar de vraag op wat er in dat geval gaat gebeu-

ren met de plannen waarvoor dit fonds was bestemd. Tot slot wil zij weten of het weergegeven  

weerstandsvermogen wel correct is.  

De heer Swinkels is van mening dat de zekerheidsmarge van 90 % voldoende veilig is om de 

geïnventariseerde risico’s af te dekken. Hij wil weten wat de rol is van de gemeentelijke accoun-

tant in dit verhaal. Tot slot wil hij weten of er voldoende aandacht is voor het stimuleren van de 

verkoop van gronden in het plan Bemmer IV.  

De heer Strijbosch neemt de analyse voor kennisgeving aan. Hij is content met de conclusies 

van het rapport waarin hij ook een bevestiging vindt van het feit dat het onverstandig is om de 

grondprijzen te verlagen.  

De heer Withagen geeft aan dat de gronden van de voorzieningenclusters bewust buiten de ana-

lyse zijn gehouden omdat deze gronden geen boekwaarde hebben. Volgens de accountant mo-

gen deze gronden ook niet opgevoerd worden.  

Wethouder Meulensteen merkt op dat het saldo van het huidige fonds bovenwijkse voorzienin-

gen niet is meegenomen. Het genoemde bedrag is wat we mogelijk nog aan dit fonds kunnen 

toevoegen volgens de huidige exploitatie opzet. Op de inhoud van het fonds kan geen aanspraak 

worden gemaakt omdat over de bestaande voorziening geen verantwoording hoeft te worden 

afgelegd. De gestorte gelden hoeven dus niet terug betaald te worden als beoogde projecten 

niet doorgaan. Op de mogelijkheden tot vermindering van de apparaatskosten zal in de kader-

nota nader worden ingegaan. Ten aanzien van het weerstandsvermogen merkt hij op dat dit een 

momentopname is. De analyse is volgens hem waarheidsgetrouw. 

De gemeentelijke accountant heeft in deze een andere rol. Hij toetst of de boekhoudregels cor-

rect zijn toegepast. Tot slot merkt hij op dat het college voornemens is om voor het komende 

halfjaar een externe deskundige in te schakelen om de verkoop van gronden in Bemmer IV te 

bevorderen. Hij ziet geen aanleiding voor doemdenken op dit moment. 

Mevrouw Van der Zanden vraagt om een toelichting op de stand van zaken in het LOG gebied.  
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Wethouder Meulensteen geeft aan dat 14 ha aan de Vossenberg zijn verkocht. Voor de ca 10 ha 

aan de Rooiseweg is één ondernemer in beeld. Op dit moment is er verder niets bekend 

 

8.  Nieuwsbrief website. 

Mevrouw Van der Zanden vindt dat de overwegingen in de motie van haar partij nog steeds ac-

tueel zijn. Hier ligt een goede mogelijkheid om op een makkelijke laagdrempelige manier de be-

trokkenheid van de burgers te bevorderen.  Zij vraagt zich af of een vraaggerichte communica-

tie wel bevorderlijk is voor meer burgerparticipatie. Zij wijst er op dat veel regiogemeenten en 

bijna alle dimpactgemeenten een digitale nieuwsbrief hebben. Door de vorige portefeuillehouder 

is destijds gesteld dat een digitale nieuwsbrief erg makkelijk te realiseren zou zijn.  

De heer Swinkels is het eens met de argumentatie en de conclusie van het college. Hij is een 

voorstander van een snelle adequate informatie voorziening om de burgerparticipatie te bevor-

deren. 

Mevrouw Slaets wijst op de teleurstellende ervaringen met bestaande nieuwsbrieven en is daar-

om van mening dat het tijd is om nieuwe middelen aan te boren. Zij is het eens met de conclu-

sie van het college. 

Volgens burgemeester Ronnes is ook het college een groot voorstander van het bevorderen van 

burgerparticipatie. De ervaring leert dat mensen zoveel ongevraagde informatie krijgen toege-

stuurd dat het gros hiervan ongezien wordt weggegooid. Het college leunt zeker niet achterover 

maar wil juist naar de mensen toe. Dit is een regelmatig terugkerend gespreksonderwerp in het 

college. Nagegaan moet worden wat de burger wil hebben en daarop dient geanticipeerd te 

worden. We moeten geen energie steken in ongevraagde informatie. 

Mevrouw Van der Zanden vindt het jammer dat de overige partijen een digitale nieuwsbrief niet 

zien zitten.  

 

9. Voorstel tot vaststelling van een gedragscode voor de gemeenteraad, het college 

en de burgemeester van Laarbeek 

Alle partijen kunnen zich vinden in de nieuwe gedragscodes en het daaraan verbonden gentle 

agreement. Het geeft houvast. Wel dient er gewaakt te worden voor juridische haarkloverij. 

Het gebruik van gezond boerenverstand is een belangrijke leidraad. Daarnaast is het van essen-

tieel belang om elkaar aan te spreken maar ook om te accepteren dat je aangesproken wordt. 

Door enkele commissieleden wordt gepleit voor een verwijzing de handreiking van de VNG met 

daarin overzichten van wat uit de bestaande onkostenvergoedingen betaald moet worden. 

Burgemeester Ronnes wijst erop dat integer handelen en integer zijn een manier van leven en 

werken is. Elkaar aanspreken als daar aanleiding voor is zou vanzelfsprekend moeten zijn. Als 

men daar huiverig voor is, is er iets niet goed. Hij wijst er verder op dat raadsleden altijd zelf 

verantwoordelijk zijn voor hun handelen. Niet alles is in regels te vangen. Het belangrijk dat 

men elkaar kan vertrouwen, dat er een wil is om elkaar goed te verstaan. 

De verwijzing naar de handreiking van de VNG kan wat hem betreft achterwege blijven. De ge-

noemde overzichten kunnen ook bij aanvang van elke raadsperiode als naslagwerk worden aan-

gereikt.  

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als bespreekstuk te behandelen. 
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10. Jaarrekening 2014 en Begroting 2015 en meerjarenraming Gemeenschappelijke 

Regeling Blink 

Mevrouw Van der Zanden maakt enkele opmerkingen over de managementfee, die zij aan de 

hoge kant vindt. Zij pleit ervoor om deze naar beneden bij te stellen. Daarnaast is zij van me-

ning dat de gevraagde personeelsuitbreiding ten behoeve van de administratie uit de bestaande 

middelen bekostigd zou moeten worden. Tot slot vraagt zij een toelichting op de rekeningcijfers 

op pagina 11, waar het gaat om de rekening-courant saldi. 

Wethouder Van Zeeland geeft aan dat er een nieuwe gemeenschappelijke regeling in voorberei-

ding is die omstreeks medio dit jaar aan de raad zal worden voorgelegd. Dat is het moment om 

een onderwerp als de managementfee ter discussie te stellen. Het college zal hier in elk geval 

specifiek aandacht voor vragen. De mening van mevrouw Van der Zanden over de personele 

uitbreiding bij de administratie zal hij in de discussie van het Dagelijks en Algemeen Bestuur van 

Blink meenemen. De gevraagde toelichting op de rekeningcijfers zal op schrift worden verstrekt.  

 

De commissie stemt in met het voorstel en adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te 

behandelen. 

 

11. Zienswijze Ontwerpbegroting VRBZO 2016 

Enkele commissieleden stellen een technische vraag die door de burgemeester worden beant-

woord. 

 

De commissie stemt vervolgens in met het voorstel en adviseert de raad om het voorstel als 

hamerstuk te behandelen. 

 

12. Zienswijze op begrotingswijziging 2015 en conceptprogrammabegroting 2016 GGD 

 

De commissie stemt in met het voorstel en adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te 

behandelen. 

 

13. Zienswijze conceptbegroting MRE 

Enkele commissieleden stellen een technische vraag en pleiten daarnaast voor voldoende aan-

dacht voor het thema duurzaamheid. Daarnaast wordt geïnformeerd naar de stand van zaken 

over de afwikkeling van de afbouw van het personeelsbestand.  

Wethouder Van Zeeland geeft aan dat de overgang van personeel van de WGR+ regeling naar 

de provincie onlangs is besproken in het Algemeen Bestuur. Zodra hij het verslag daarvan heeft 

zal hij de commissie daarover inlichten. Ten aanzien van het personeel dat is overgegaan naar 

de ODZOB meldt hij dat er sprake is van impasse die via mediation zal worden opgelost. De uit-

komst daarvan zal omstreeks juni bekend worden waarna hij de commissie hierover zal informe-

ren.  

 

De commissie stemt in met het voorstel en adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te 

behandelen. 

 

 

14. Zienswijze ontwerpbegroting Peel 6.1 
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Op een daartoe gestelde vraag meldt wethouder Buter dat er hard gewerkt wordt aan het inrich-

ten van de organisatie Peel 6.1 en dat er veel waarde aan wordt gehecht om per 1 januari 2016 

met deze organisatie te kunnen starten. 

 

De commissie stemt in met het voorstel en adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te 

behandelen. 

 

15. Verantwoording vertegenwoordigers Laarbeek in besturen gemeenschappelijke 

regelingen 

Na enige discussie aan de hand van het aangereikte praatstuk wordt besloten om een werk-

groepje van enkele raadsleden te formeren die zich gaan buigen over de mogelijkheden om 

meer grip te krijgen op de diverse gemeenschappelijke regelingen.  

Burgemeester Ronnes geeft tot slot nog enkele suggesties mee voor het te formeren werkgroep-

je. 

 

16.  Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking 

Burgemeester Ronnes geeft aan dat alle relevante onderwerpen al in de vorige agendapunten 

zijn besproken. Hij heeft hier niets aan toe te voegen.  

 

17. Rondvraag 

Mevrouw Van der Zanden wijst op een artikel in de Telegraaf over de nieuwe eigenaar van Atte-

ro. Zij is geschrokken van de inhoud daarvan en vraagt of dit consequenties heeft voor de huidi-

ge contracten. Verder informeert zij naar de stand van zaken ten aanzien van het conflict met 

Attero.  

Burgemeester Ronnes vraagt mevrouw Van der Zanden om een kopie van het artikel. De ge-

stelde vragen zullen op korte termijn door het college worden beantwoord.   

 

18. Sluiting  

 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 18 juni 2015. 

 

De griffier,    De voorzitter, 

 

                                                                                                                    

 

M.L.M. van Heijnsbergen   J.P.H. Gruijters 

 


